
Breu resum de la Mesa Negociadora (23 de setembre de 2022) 

 

1. Informe del President 

 
El VOAP ha assistit a una reunió amb Jose Manuel Pingarrón 

(Secretari General d'Universitats), ens va informar que si tot va bé, a 
l'abril es podrà aprovar la LOSU. Aquesta setmana, el ple del Congrés 

ha rebutjat les esmenes a la totalitat. A la pregunta d'UGT, el VOAP 
va informar que no hi ha canvis respecte a l'últim esborrany que es 

va difondre. 
 

Hi ha passos, amb la llei d'acompanyament dels pressupostos, a favor 
d'aprovar el Conveni Col·lectiu per part de la Generalitat pareix que 

com prompte, s'aprovaria al març 2023. 
 

A la pregunta de quina serà la dedicació màxima del PDI per al curs 
que ve, donada la imminent aprovació de la LOSU. El VOAP respon 

que tenen intención que siga a 24 crèdits. 

 
2. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de la 

modificació del calendari acadèmic 2022/2023. 
 

L'únic canvi proposat és que, en Medicina, es podrà realitzar proves 
d'avaluació ECOE en dissabte (prèvia aprovació per la corresponent 

Junta de Centre). 
 

S'aprova per assentiment. 
 

3. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta d’acceptació 
de la cessió de 33 places de la taxa de reposició d’efectius de 

PDI de la Universitat Politècnica de València. 
 

Podria acabar-se, per fi, amb la llista de prelació per a promocionar. 

 
Aquestes places s'apliquen al llistat prioritzat publicat el desembre de 

2021. Si algú apareix com PCD en aquest llistat, i està acreditat al 
TEU, pot sol·licitar que la seua plaça isca a TEU (encara que no haja 

tingut oportunitat encara de 
sol·licitar promoció a TEU). 

 
Si algú ja és PCD, i està acreditat al TEU i va demanar la promoció al 

març o la demanarà ara en la tanda d'octubre, no entra (perquè 
apareixerà en el llistat prioritzat de desembre de 2022). 

 
Es recorda que un 15% d'aquestes places (és a dir, 5) ha de ser per a 

estabilització del personal en programes tipus Ramón y Cajal. 
 

S'aprova per unanimitat 



 
4. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de canvi 

d’adscripció d’àrea de coneixement. 

 
S'aprova per assentiment. 

 
5. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de canvis de 

dedicació docent de professorat ajudant doctor. 
 

S'aprova per assentiment. 
 

6. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de barems 
específics per a concursos de professorat ajudants doctors. 

 
S'aprova per assentiment. 

 
7. Torn obert de paraules 

 

A la pregunta sobre la situació actual del teletreball. El Gerent respon 
que el pla està aprovat i en marxa. De moment, hi ha dues peticions i 

una ja està acceptada. 
 

UGT transmet queixes perquè alguns caps de servei mostren 
reticències a l'hora de realitzar l'informe de sol·licitud perquè és molt 

laboriós. 
 

També es posiciona en què no té sentit que s'ha de detallar el que es 
fa durant el teletreball diari quan no es detalla el que es fa en el 

treball presencial. 
 

El Gerent admet que l'informe és laboriós, es tindrà en conter 
aquesta intervenció per resoldre-ho. 

 

Es demana que, encara que el Pla fa poc de temps en marxa, es 
convoque una Mesa Tècnica per a explicar com s'està aplicant. 

 
Per altra banda és transmetent queixes del professorat perquè les 

enquestes de l'alumnat són telemàtiques. S'han donat casos 
d'enquestes que s'han emplenat sense que el 

professorat haja impartit la docència. Atés que la ANECA donarà més 
pes a les enquestes, això ha de prendre's de debò. 

 
El VOAP respon que s'està valorant la possibilitat de tornar a les 

enquestes presencials en algunes assignatures. 
 

UGT transmet que el col·lectiu PI no rep tots els correus 
institucionals. Demana que s'informe a tots els caps de serveis que 

actualment i han 3 figures de personal diferenciades: PAS, PDI i PI i 



que per tant a l'enviar correus a tot el personal que estiguen atents a 
que s'envien als 3 col·lectius. 
 

Atentament, 
 
 


